

# HKGA<sup>20</sup><sub>24</sub>

## 香港綠色企業大獎

### HONG KONG GREEN AWARDS

現正接受報名  
Enrol Now  
Submission Deadline 截止報名日期  
**9th**  
September  
**2024**



**企業綠色管治獎**  
Corporate Green Governance Award (CGGA)

表揚及辨識具有優秀綠色管治政策及營運的企業  
Identifying and recognising companies with exceptional green governance policy and implementation

**優越環保管理獎**  
Green Management Award (GMA)

表揚及辨識在日常運作中卓越環保管理表現的企業  
Identifying and recognising companies with excellent operational environmental management

**超卓環保安全健康獎**  
Environmental, Health and Safety Award (EHSA)

表揚及辨識在環保安全健康管理及營運上具有卓越表現的企業  
Identifying and recognising companies with remarkable Environmental, Health and Safety Management

**可持續採購獎**  
Sustainable Procurement Award (SPA)

表揚及辨識在可持續採購表現傑出的企業  
Identifying and recognising companies with outstanding sustainable procurement performances

**創新倡議獎**  
Innovative Initiative Award (IIA)

表揚及辨識在環安健及管治實踐創新方法並具有卓越表現的企業  
Identifying and recognising companies with innovative approaches and outstanding performance in EHS and governance

### 聯絡 CONTACT

  3620 2900  
 [www.hkga.net](http://www.hkga.net)

歡迎各企業及中小企業參與  
(包括總部、分公司、辦公室、部門及項目等)

Open for all headquarters, branches, departments, divisions and projects of Large Corporations and SMEs

#### 主辦機構秘書處 Organiser and Secretariat



#### 支持機構 Supporting Organisations



#### 本地 Local

